
Protokoll fört vid styrelsemöte med 

Senioren Anhörig & Pensionärscentra i 

Hässleholm 

Datum: 2018-08-13 Ordförande: Karin Axelsson 

Tid: 9,00-10,30 Vice ordförande: Lisen Ekdahl 

 Plats: Senioren Sekreterare Birgitta Huovila   anm. förh. 

  Kassör Lena Mattsson 
Ledamot: Ingela Lindau 

Ledamot: Lars Isaksson 

Ledamot: Anne Nanngård 

Ledamot: Siv Nilsson 

Ledamot: Agneta Lejmyr 

Ersättare: Ruth Wernolf Nyberg 

Ersättare: Gunilla Steen anm. förh. 

Ersättare : Lars Waldén anm. förh. 

Ersättare: Ann-Christine Johansson 

Ersättare: Siv Jönsson 

Ersättare: Ingvar Johansson 

Ersättare: Ann-Kristin Roos 

Adjungerad:  Gunilla Andersson 

 

§.1 Mötets öppnande 

Ordförande Karin Axelsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Meddelade att Birgitta Huovila anmält förhinder och till sekreterare för dagen valdes Siv 
Nilsson. 

 
§ 2 Dagordning 

Dagordningen presenterades och godkändes att arbeta efter. 

 

 
§ 3 Val av justerare 

Att justera mötets protokoll jämte ordförande valdes Ruth Wernolf Nyberg. 

 

 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 

 Föregående protokoll från den 11 juni är ej utskickat. Karin Axelsson läste upp några punkter 

bland annat angående AU som kommer att tagas upp bland övriga frågor § 14. Protokollet 

godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

 

 



5 Ekonomi 

a/ Kassören har problem med Visma bokföringsprogram Lena arbetar vidare med detta 

så att det fungerar återkommer nästa möte. 

   

       b/ Angående betalning av omkostnaderna 300:- vid användning av stora salen medlemsmöte 
som var föreningarna skall betala när  de inte beställer kaffe genom köket och som  togs ett 
beslut på föregående möte, endast Anhörigföreningen reserverade sig mot detta beslut. 

 

§ 6 Öppettider för Senioren 2019. 

Lisen meddelade att hon och några fler har ett förslag att hålla öppet på Senioren under 

sommaren det skall inte vara någon kaffeservering utan serveras bland annat vatten ex. gå in 

o sätta sig lite o vila eller läsa. Det för mycket med sig och då får det läggas upp ett schema. 

Detta kommer att lyftas vid årsmötet 2019. 

 

 
§ 7 Bokningar för 2019 

Beslut att Bokningarna för 2019 skall vara inlämnade senast den 1 oktober 2018 

Lisen påpekade vikten av att samverka föreningar emellan.  

 

 
§ 8  Rapporter 
 * Golvvård : Lisen informerade att Bridge klubben hjälpt till att flytta möbler och att städningen 
av golvet hade pågått mellan kl. 10,00 - 18,00 med bra resultat. 
 
* Damernas fest kommer att ske den 29 augusti. 
 
Lisen framförde även ett stort Tack till Kjell Göran Hansson för hans arbete han lagt ner med 
post och tillsyn av Senioren i sommar. 
    

 
§ 9 Marknadsföring av Senioren. 
Hur går vi tillväga för att marknadsföra Senioren  spontana gäster uteblir? 
Förslag skicka inbjudan till Lokala tidningarna + tjänstemän och berätta om vad Senioren gör. 
Alla får även bli bättre på att gå in på Seniorens Hemsida 
Tipps och idéer var och en tager upp det i sina föreningar och kommer med förslag som lämnas 
till Ordförande och Lisen som arbetar vidare med detta och återkommer i oktober mötet. 
  

 
§10 Nya dataskyddslagen GBPR 
Gunilla har skickat ut till samtliga föreningar att det kommer att ske en information på Senioren 
den 12 september kl. 10,00 - ca: 11,30  

 
§ 11 Omkostnader för Senioren 

Lista lämnades ut beställnings lista angående möteslokal för föreningar. 

justeringar gör Lena och Gunilla och kommer att tagas upp vid nästa styrelsemöte. 

 

 
 

§ 12 Skånetrafiken dialogmöte 



Om det är någon som har frågor till Skånetrafiken så skall det vara ett dialogmöte den 23 
september 2018 och frågorna önskar Skånetrafiken ha in innan det går bra att skicka dem till 
Karin Axelsson som vidarebefordrar det till Skånetrafiken.  

 

 
§ 13 Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är den 10/9 och AU den 3/9 
 

 
 

§ 14 Övriga frågor 
 " AU består av ordförande, vice ordförande, sekreterare och kassör.  
   
 " Lars tog upp frågan angående skrivare och Lena redogjorde när hon tager ut 
 papper så får hon slå in sin kood det var Lars helt nöjd med.  
 
 Ruth W. N tog upp information angående Seniorevent på Kulturhuset den 2 oktober 
 då det blir Intervju med journalisten och tv-profilen Marianne Rundstöm på scen. 
 
 Ingvar tog upp om mätaren som finns för Diabetiker och Anita Berg kom och 
 informerade och berättade hur det var att använda den och hur man snabbt kan se 
 sitt värde de som använder det är de som har Diabetes 1 mycket intressant 
 information 
   

 
§ 15 mötets avslutning 

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade möte avslutat.  

 

Vid protokollet: Justeras 

: 

 Siv Nilsson Karin Axelsson 

 Tf. sekreterare: Siv Nilsson  Ordförande: Karin Axelsson 

 
 
 
 

 Ruth Wernolf Nyberg 

Justerare. Ruth Wernolf Nyberg 

 


